
Ik vind het te belangrijk dat mensen in beeld blijven bij de parochie omdat dan duidelijk 
blijft wanneer mensen komen in een parochie, verhuizen naar een verzorgingstehuis of 
als ze overlijden. Deze lijn mag niet wegvallen. De KOPPELING tussen de SILA en BPR 
MOET BLIJVEN!!!!


